
Zápis

Ze zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru ze dne 18..12. 2024 Brno-Líšeň, 
Jírova 2 od 17.00 hod.

Přítomni: Eva Svobodová, Naďa Jurčová, Zdeněk Loveček, Christian Kopec, Josef Šiška, Tomáš 
Dojivá, Lukáš Bružeňák

Omluveni: Ivona Horáčková, Janka Wasserbauerová

Hosté: Jan Skotal -1. místostarosta, Mgr. David Staněk

Účastní se 7 členů, komise je usnášemschopná.

1. Zahájení - schůzi zahájila předsedkyně komise. Uvítala hosty pana místostarostu Skotala 
a pana Mgr. Staňka a členy komise.

2. Schválení programu zasedám.

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Umístění kontejnerů SAKO na textil v k.ú.Líšeň

Z důvodu zrušení kontejnerů na textil od KlokTexu v Brně ke dni 31.8.2024 se na ÚMČ Brno 

- Líšeň obrátil OŽP MMB s žádostí o zaslání požadavků s návrhy na umístění bílých 

kontejnerů na textil od firmy SAKO. Podle sdělení referenta ŽP pana Staňka je v současné 

dobé v k.ú. Líšeň celkem 17 kontejnerů na textil. Nově navrhuje umístění na třech stanovištích 

na ulicích Šimáčkova, Podbělová a u polikliniky Horníkova. Kontejnery se vyvážejí lx týdně. 

V rozpravě pan Loveček projevil zájem o kontejner na použitý olej, což však vzhledem 

k bezpečnosti není možné umístit mimo sběrný dvůr..

Usnesení: KŽPVP souhlasí s návrhem umístění kontejnerů SAKO na textil v k.ú.Líšeň na 

ulicích Šimáčkova, Podbělová a u polikliniky Horníkova

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

4. Informace I. místostarosty pana Skotala

Pan místostarosta Skotal informoval o dokončení výhrabu listí z travnatých ploch.

Bylo dokončeno výběrové řízení na údržbu stromů a keřů. Zvítězila firma Horňácko

Dále informoval o chystaném záměru na rozšíření parkoviště u polikliniky Horníkova.



5. Přehled žádostí o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Bmo-Líšeň na rok 2025

Paní Ing.Fleková zaslala k prostudování 3 žádosti o dotace z rozpočtu MČ na rok 2025 

v celkové výši 84 000,-Kč..

Spolky žádající o dotaci jsou tyto:

Pozemkový spolek Hády: Zkvalitnění zázemí ovcí v Lamacentru Hády, částka 30 000,-Kč

Pozemkový spolek Hády: Úklid na Hádech, částka 14 000,-Kč

Myslivecká společnost STARÉ ZÁMKY: Příspěvek na činnost, částka 40 000,-Kč.

Konkrétní posuzování žádostí proběhne na lednovém zasedám komise.

Usnesení: KŽPVP bere na vědomí informaci o žádostech spolků o dotace z rozpočtu MČ Brno 

-Líšeň na rok 2025.

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

6. Termíny schůzí komise ŽPVP na první pololetí 2025

Zasedání komise v prvním pololetí roku 2025 se navrhuje v termínech:
22.1., 19.2., 19.3., 16.4., 21.5., 18.6. Schůze bude většinou probíhat v malé zasedací 
místnosti radnice Jírova 2, od 17.00hod.
Usnesení: komise souhlasí s navrženými termíny zasedání na 1.pololetí 2025

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

7. Termíny schůzí komise ŽPVP na druhé pololetí 2025

Zasedání komise ve druhém pololetí 2025 se navrhuje v těchto termínech:

17.9., 22.10,19.11., 17.12. Schůze se budou konat v malé zasedačce radnice Jírova 2 od 
17 hod, pokud nebude oznámena změna.

Usnesení: komise souhlasí s navrženými termíny zasedání na 2.pololetí 2025

7Pro: Proti: 0 Zdržel se: 0



8. V diskusi se předsedkyně vrátila k problematice úklidu podchodů. Je potřeba účinnější 
dohled a kontrola úklidu. Bohužel nebylo provedeno mokré čištění podchodu. Zejména 
podchod Podbělová vedoucí k ZŠ a MŠ Horníkova a k poliklinice Horníkova by 
z hygienických důvodů mokré čištění potřeboval.

9. Závěr- předsedkyně poděkovala přítomným členům a hostům za aktivní účast a popřála 
klidné Vánoce a hodně zdraví do roku 2025.

Ing. Eva Svobodová

Předsedkyně komise

svobeva@atlas.cz, tel. 605 228 262
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